## CHINESE AMERICAN ABACUS ASSOCIATION

## 2014 ACTIVITIES

月 份 Month	事 項 Activity
Whole Year	(東灣) 華人兒童特殊之友會週二定期教學
	Weekly Teaching Session at Friends of Children with Special Needs (FCSN)
December 29, 2013	中美珠心算學會2014年會會議暨教師研討會
	2014 CAAA Annual Meeting & Teachers' Workshop
	h/
January	2014第一次理事會議
- I	1 <sup>st</sup> Board Meeting
February	Berryessa 圖書館慶祝中國年珠心算文化介紹表演與實作小算盤
	Lunar New Year Celebration at Berryessa Branch Library: Introduction of the
Manah Amril	Abacus, Mental Arithmetic Demonstration, and Hands-on Mini Abacus Activity
March - April	籌備全美第二十一屆珠算心算能力檢定測驗 Preparation for the 21 <sup>st</sup> Annual Abacus & Mental Arithmetic Assessment Test
	Preparation for the 21 Annual Abacus & Mental Anthimetic Assessment rest
	博愛中文學校春季文藝公演∶珠心算話劇表演
	Berryessa Chinese School Spring Performance: Abacus Skit
May	全美第二十一屆珠算心算能力檢定測驗於北加州、南加州、美中、美東舉行
,	The 21 <sup>st</sup> Annual Abacus & Mental Arithmetic Assessment Test - N.CA, S.CA,
	Midwest & East Coast
June	全美第二十一屆珠算心算檢定證書、獎盃、學會獎學金頒獎典禮
	The 21 <sup>st</sup> Annual Abacus & Mental Arithmetic Assessment Test and
	CAAA Scholarship Award Ceremony - N.CA, S.CA, Midwest & East Coast
July	理事會議
	Board Meeting
	世界珠算心算聯合會理事、常務理事會議與世界珠心算競賽 - 中國
	World Association of Abacus & Mental Arithmetic (WAAMA) Board Meeting and
	World Abacus & Mental Arithmetic Competition - China
	F 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1
	世界城市杯三算(珠算、心算、數學)全能競賽 - 日本
	World City Cup - Abacus, Mental Arithmetic & Mathematics Competition - Japan
August	台灣省商業會-慶祝世界珠算日 國際心算友誼邀請賽 - 台灣
	Taiwan Chamber of Commerce (TCOC) - International Mental Arithmetic
	Invitational Competition
	全美中文學校聯合總會年會
	National Council of Associations of Chinese Language Schools (NCACLS)
	Annual Meeting
	2014 年教師研討會
	Teachers' Workshop
September - October	各地區新年度中文學校珠心算課程
	New School Year for Chinese School Abacus Classes
November	年終理事會議
	Year-End Board Meeting